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Wat zijn de cijfers? 

• Voor 2021 was de doelstelling 80.000 extra banen ten opzichte van de 

nulmeting. 

• Eind vierde kwartaal 2021 stond de teller op circa 73,000. Begin juli zijn de 

definitieve cijfers bekend.

• Ingroeipad banenafspraak loopt voor de overheid tot 2024 en voor de markt 

tot 2026, maar de banenafspraak gaat ook daarna door



• Nieuwe kabinet met nieuw regeerakkoord

– Banenafspraak niet expliciet genoemd

• In gesprek met stakeholders over hoe nu verder

– Onderdeel van deze gesprekken is ook al dan niet verbreden 

doelgroep.

– Belangrijk om bestaande doelgroep niet uit het oog te verliezen.

– Brief van de partijen in de Werkkamer (werkgeversorganisaties, 

vakbonden en gemeenten) over de toekomst van de 

banenafspraak betrekken we hierbij

Waar staan we nu met de banenafspraak?



• Inhoud wetsvoorstel:

– Opheffen onderscheid markt/overheid

– Bonus- malussysteem

• Wetsvoorstel vereenvoudiging banenafspraak is af, maar door vorige kabinet 

niet ingediend bij Tweede Kamer.

– Corona had wetsvoorstel vertraagd, en inmiddels was het kabinet 

demissionair.

• Quotumregeling staat nu tijdelijk ‘uit’, maar er zal een definitieve oplossing 

moeten komen.

• Op basis van de gesprekken met stakeholders weegt de minister het 

wetsvoorstel 

Hoe verder met het wetsvoorstel vereenvoudigde 

banenafspraak?



Als er vandaag iets gewijzigd zou worden in de 

banenafspraak, wat zou dat in jouw ogen moeten zijn?  
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Moet de doelgroep van de banenafspraak aangepast 

worden en zo ja met wie?  
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